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اعلام تیم داوری دیدارهای هفته هفتم 
لیگ برتر فوتبال  

قضــاوت  داوران  اســامی 
کننــده در دیدارهــای هفته 
هفتــم لیگ برتــر فوتبال از 
سوی کمیته داوران اعلام شد.
به گزارش ســایت رسمی 
فدراسیون فوتبال، تیم داوری 
در این مسابقات به شرح زیر 

است:
*دوشنبه 8 آذر

پیکان – گل گهر سیرجان
محمدحســین ترابیان – امیرمحمــد داود زاده – بهمــن عبدالهی – فرزاد 

منصوری
ناظر: مسعود مرادی 

نفت آبادان – استقلال
محمدرضا اکبریان – علی میرزابیگی – محسن سلطانی – احمد محمدی

ناظر: نادر جعفری
سپاهان – نساجی مازندران

امیرعرب براقی – فرهاد مروجی – فرهاد فرهادپور – وحید زمانی
ناظر: یدالله جهانبازی

مس رفسنجان – هوادار تهران
مرتضی منصوریان – حسن ظهیری – امین زاهدی – حسین زمانی

ناظر: سعید بطحایی
پرسپولیس – نفت مسجد سلیمان

کوپال ناظمی – سعید قاسمی – محمدعلی پورمتقی – مهدی مرجانزاده
ناظر: اسماعیل صفیری

*سه شنبه 9 آذر
پدیده مشهد – فجر شیراز

سعاد وفاپیشه – ایوب غلامزاده – حسین گلشنی – مسعود حقیقی
ناظر: محمدرضا فلاح

آلومینیوم اراک – ذوب آهن اصفهان
سیدرضا مهدوی – امیررضا آشورماهانی – محمدصالح عرب آبادی – کمیل 

غلامی
ناظر: علیرضا یزدانی

فولاد خوزستان – تراکتور تبریز
یاسر همرنگ – رحیم حاجیلو – احد سلطانی – ایمان کهیش

ناظر: حسین خانبان

آخرین خبر از طلب کالدرون
 پرسپولیس باید راه های جدیدی را امتحان کند

دوباره  پرسپولیس  باشگاه 
مراحل انتقال پول ســرمربی 
پیشین آرژانتینی خود را پی 
می گیرد.  به گزارش ایســنا، 
باشــگاه پرســپولیس که در 
زیادی  تلاش  اخیر  هفته های 
انجام داده تا مطالبات گابریل 
کالــدرون را به حســابش در 
سوییس واریز کند، به خاطر مشکلات نقل وانتقال پول هنوز موفق نشده این کار 
را انجام بدهد. از قرار معلوم در روزهای اخیر پول واریز شده از سوی پرسپولیس 
برگشت داده شده و پرسپولیسی ها دوباره باید مراحل انتقال پول را انجام بدهند. 
مدیران باشگاه پرسپولیس در صدد هستند در روزهای آینده بخشی از طلب ۷۴۰ 

هزار دلاری کالدرون را واریز کنند تا پنجره نقل وانتقالاتی این باشگاه باز شود.

واکنش جالب کی روش به حضور در منچستر یونایتد
فوتبال  ملی  تیم  سرمربی 
مصر به جدایــی از این تیم و 
یونایتد  حضور در منچســتر 
واکنش جالبی داشت.  به نقل 
از اسپورت، اخراج سولسشایر 
از منچستر یونایتد باعث شده 
اســت تا بار دیگر از احتمال 
حضور کارلــوس کی روش در 
این تیم سخن به میان آید. کی روش که هدایت تیم ملی فوتبال مصر را بر عهده 
دارد در واکنش به این خبر گفت: اگر قرار باشــد که هر خبری را در شبکه های 
اجتماعی باور کنید ممکن است به خودتان شلیک کنید. خداوند به ما دو گوش 

و یک زبان داده است اما به نظر می رسد که بعضی بیش تر دارند.

خط و نشان کشتی گیر روس برای حسن یزدانی
کرد  اعلام  نایفونوف  آرتور 
کاملا آماده کشــتی با حسن 
یزدانــی اســت.  بــه نقل از 
تلگراف، آرتور نایفونوف دارنده 
مدال برنز کشــتی آزاد جهان 
با حسن یزدانی  آماده مبارزه 
قهرمان المپیک ایران اســت. 
او در حالــی که دو بار مغلوب 
ستاره ایرانی شــده، درباره مبارزه احتمالی با حسن یزدانی در لیگ ایران گفت: 
مبارزه با حسن؟ آماده ام چرا که نه؟ من یک رقیب هستم که باید آماده مبارزه با 
هر کسی و در هر مکانی باشم. با این حال، من فقط یزدانی و تیلور را هدف قرار 
نمی دهم. ورزشکاران خوب زیادی در کشتی و وزن من حضور دارند. دارنده مدال 
برنز المپیک توکیو که در مسابقات ارتشهای جهان در تهران قهرمان شد، در این 
باره گفت: همه برای پیروزی تلاش می کنند. سطح برگزاری مسابقات کشتی آزاد 
ارتش های جهان در ایران در بالاترین سطح بود. رویکرد توسعه کشتی در ایران 
حرفه ای اســت. علاوه بر این، من مردم کشــور ایران را خیلی دوست دارم. آنها 

بسیار صمیمی هستند. در مسابقات احساس خوبی داشتم.

سازمان لیگ اعلام کرد
بهاروند با حکم عزیزی خادم رئیس سازمان لیگ است

سازمان لیگ فوتبال اعلام 
کرد: »حیدر بهاروند« با حکم 
»شهاب الدین عزیزی خادم« 
رئیس مجمع ســازمان لیگ، 
رئیس قانونی و رســمی این 
نهاد )سازمان لیگ( است. به 
گــزارش روز شــنبه ایرنا، در 
پی حواشــی به وجود آمده در 
رابطه با ســمت حیدر بهاروند، نوشت: شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس مجمع 
ســازمان لیگ در تاریخ ۲۰ اسفندماه ۱۳99  حیدر بهاروند را به سمت ریاست 
سازمان لیگ فوتبال ایران منصوب کرد. با این حال برخی افراد که یقینا اطلاعات 
کافی از اساسنامه فدراسیون و اساسنامه سازمان لیگ ندارند در روزهای گذشته 
مدعی شــده اند حیدربهاروند سرپرست سازمان لیگ فوتبال ایران است و مدت 
این سرپرستی به ســر آمده و این در حالی است که سازمان لیگ فوتبال ایران 
یک سازمان کاملا خصوصی  و مستقل محسوب شده و دارای اساسنامه و آئین 

نامه مصوب است.
ســازمان لیگ در ادامه نوشــت: طبق ماده ۴۱ اساسنامه فدراسیون فوتبال، 
رئیس کمیته مســابقات)نایب رئیــس دوم( می تواند رئیس ســازمان لیگ نیز 
باشد، بنابراین ریاست سازمان لیگ فوتبال الزامی برای نایب رئیسی فدراسیون 
نیســت. ضمن اینکه طبق بند ۷ ماده ۳۳ اساســنامه فدراسیون مصوب هیات 
رئیســه فدراسیون فوتبال، حیدر بهاروند سرپرست نایب رئیسی دوم فدراسیون 
فوتبال تا برگزاری مجمع بعدی بوده و حسب اساسنامه فدراسیون، رئیس سازمان 
لیگ اصولا می تواند نایب رئیس دوم نباشد. در ضمن جهت اطلاع در اساسنامه 
فدراسیون فوتبال هیچ اشاره ای به زمان مدیریت یا زمان سرپرستی سازمان لیگ 

نشده زیرا سازمان لیگ یک سازمان کاملا خصوصی و مستقل است.

اخبار کوتاه

رئیس فدراســیون فوتبال می گوید بایــد همه به این 
فضای جدید کمــک کنیم و باعث رونــق فوتبال ملی و 

اعتماد افکار عمومی باشیم.
به گزارش گروه ورزشــی مردم سالاری، شهاب الدین 
عزیزی خادم، رئیس فدراســیون فوتبال در مراسم آیین 
نکوداشــت ســازندگان فوتبال ایران حضــور یافت و در 
ابتدای ســخنان خود گفت: خوشحالیم در جمع عزیزانی 
هســتیم که ســرمایه واقعی فوتبال ملی هستند. فوتبال 
ملی به لطف خدا آبرومندانه و سرافرازانه در میادین مهم 

بین المللی حاضر شده است.
تیم ملی در تمام حوزه ها نــگاه بلند پروازانه در پیش 
گرفته که بخش مهم و اعظمش به واسطه حضور، تلاش، 
تجربه و تاریخ شماست که تاریخ ارزشمند فوتبال هستید 
و اگر امسال فوتبال سربلند است بخش مهمش به واسطه 
زحمــات همه عزیــزان در عرصه های مختلف اســت. در 
حوزه بانوان چه در عرصه فوتسال و چه در عرصه فوتبال 

همینطور است.
وی در ادامه اضافه کرد: در عرصه داوری هم می بینیم 
دختران شایســته ایران از نام بزرگ ایران دفاع می کنند و 
جای خوشــحالی اســت. آنچه که واقعا تعامل نانوشته ای 
اســت بین رســانه ورزشــی و فوتبال ملی یا فدراسیون 
فوتبال به عنوان متصدی رســانه ملی، سربلندی ایران و 
آینده فوتبال ملی اســت و هدف مشترکی است که همه 
ما را کنار هم قرار داده اســت. فدراســیون نوپا است و در 
حوزه های مختلف فعال اســت؛ چــه در فوتبال بانوان که 
امروز باعث ســربلندی اســت و هر بار هم بنده به عنوان 
عضو کوچکی از جامعه فوتبال بخواهم صحبت کنم آنقدر 
سربلندی بانوان برای من تازگی دارد و ارزشمند است که 
هــر جایی با افتخار صحبت می کنــم. همینطور در حوزه 
تیم های پایه، پیروزی های ارزشــمند بچه های زیر پانزده 
سال در مسابقات کافا باعث افتخار است یا تیم ملی امید 
که کاری بود که باید شــروع می شد و از تجارب تلخی که 

از قبل وجود داشــت باید اســتفاده کرده و برنامه ریزی 
می کردیم.

رئیس فدراســیون در خصــوص موفقیت های فوتبال 
ایران گفــت: در حوزه تیم ملی بزرگســالان آن چیز که 
مشــخص اســت رضایتمندی افکار عمومی است و امروز 
هــر ایرانی به پیــروزی تیم ملی افتخــار می کند و همه 
خوشــحالند و لذت می برند که بخــش اعظمش زحمات 
شماست و بنده به عنوان متصدی فوتبال ملی دست همه  
عزیزان را می بوســم و اگر کاری  از دســتم در فدراسیون 
برمی آید با همه ی وجود در خدمت هســتم. در شــش یا 
هفت ماهی که در فدراســیون مستقر بودم شرایط سخت 
بوده ولی نمی خواهم به گذشــته برگردم. از تمام عزیزانی 
که در ادوار گذشته زحمت کشیدند تشکر می کنم. به هر 
صورت هر کسی یک دیدگاه و روشی برایش در فدراسیون 
حاکم اســت اما سعی کردیم نگاهی همراه با توسعه برای 

فوتبال ملی که همه ی ابعاد را در بربگیرد داشــته باشیم. 
البته فوتبال ملی خارج از  نقص نیســت اما آن چیزی که 
یــاد گرفتیم راه تعامل و همکاری و کنار هم بودن اســت 
و در نهایــت کار برای ایران عزیز افتخار اســت. امروز هم 
به لطف الهی قدم در مســیری گذاشتیم که سریع ترین 
صعود را به جام جهانی داشــته باشیم و ما به حضور تک 
تک شــما افتخار می کنیم و حتما بیشتر با افتخار در کنار 
شــما خواهیم بود. اما آنقدر فشردگی بازی ها چه بانوان و 
چه تیم ملی فوتســال و بحث اســتعداد یابی و تیم ملی 
بزرگســالان بالاست که جا دارد از همکاران در فدراسیون 

تشکر کنم که شبانه روزی کار کردند.
او اضافــه کرد: وظیفه ماســت در کنار پیشکســوتان 
باشــیم. به همه شــما و تک تک کســانی که در کنار ما 
نیســتند افتخار می کنیم. قطعا ســرمایه ایــن عزیزان و 
تجارب آن ها ارشــمند اســت و با تجاربی که این عزیزان 

دارند باید برای آینده فوتبال برنامه ریزی کنیم. باید همه 
به این فضای جدید کمک کنیم و باعث رونق فوتبال ملی 
و اعتماد افکار عمومی باشــیم. اســتعداد یابی کار بسیار 
مهمی اســت که برای اولین بار به این وسعت انجام شده 
در راستای عدالتی که توزیع فوتبال دارد، امروز با توجه به 
انفجار اطلاعاتی که وجود دارد فوتبال به مسیری رفته که 
کســی از این گستره فوتبال نادیده گرفته نشود. در حوزه 
زیر ۱۵ ساله ها حدود ۱۲ هزار نفر دیده شدند در زیر ۱9 
ساله ها هم در آینده ای نزدیک کار استارت خواهد خورد. 
در حوزه بانوان و فوتسال هم برای اولین بار است که این 

کار استعدادیابی شروع می شود.
عزیزی خادم در مورد شرایط سخت به واسطه تحریم ها 
گفت: من به عنوان مسئول فوتبال ملی هیچ غروری ندارم 
و به خاطر تحریم هایی که حاکم است سعی کردم اگر نیاز 
بوده زنگ بزنم و حتی خواهش کنم تا استعدادی به دلیل 
مسائل مالی و معیشــتی از دیده شدن جا نماند. با وجود 
اینکه تیم ملی فوتبال بزرگســالان را به عنوان پیشــتاز 
فوتبال ملی در نظر داریم اما فوتسال و بانوان را نیز نادیده 
نگرفتیم. همچنین اســتعدادیابی را که بحث مهمی است 
نادیده نگرفتیم و حتی برای رفتن به این مسیر خواهش، 

تمنا و التماس کردیم.
رئیس فدراســیون در خصوص تغییر شــرایط تیم ملی 
ایران بیان کرد: اگر فکر کنیم به شــش ماه گذشــته که 
فوتبال وضعیتش چطور بود و الان چطور است همه چیز 
مشخص اســت و الان تیم ملی برای سریع ترین صعودش 
آماده می شــود. آدم ها زود فرامــوش می کنند اما فوتبال 
ایران چند ماه پیش با یک مساوی در بحرین از حضور در 
جام جهانی کنار می رفت ولی امروز فوتبال ایران سرافراز 
و سربلند است. ما شــکرگزار خداوند هستیم و امیدواریم 
گذشــته چراغ راه آینده باشــد. مطمئنیم در این مسیر 
صادقانه ای که همه کنار هم هســتیم روزهای بهتری در 

انتظار ایران است.

 VAR کمک داور بین المللی فوتبال کشــورمان: نبود
در فوتبال ایران منجر به حذف داوران ایرانی از قضاوت در 

رقابت های بین المللی و مهم می شود.
نبــود VAR و حــذف داوران ایرانــی از قضــاوت در 
مسابقات میرزابیگی در گفتگو با خبرنگار خبرگزاری صدا و 
سیما گفت: داوران بین المللی ایران قریب به دو سال است 
که هیچگونه حق الزحمه ای از فیفا و  ای اف ســی دریافت 
نکردند و شــرایط تحریم به گونه ای اســت که اجازه واریز 
مبلغ به حساب ما داده نمی شود. ما حتی در نحوه دریافت 
البسه و تجهیزات داوری دارای مشکلات عدیده ای هستیم. 
فیفا در ســال ۲۰۲۰ به تمامی داوران البسه، کفش، ساک 
ورزشی تحویل داده است، اما داوران ایرانی هنوز این اقلام 

را دریافت نکردند.
وی افزود: لیگ ما جزو ســه لیگ معتبر آســیا است، 
اما آیا از لحاظ ســخت افزاری هم همانند کره، ژاپن، قطر 
هســتیم؟ چرا وی ای آر نداریم؟ رتبه کشوری مانند لبنان 
در فوتبال آســیا چند اســت؟ تیم های باشگاهی آن ها در 
رقابت های  ای اف سی کاپ شرکت می کنند، ولی تیم های 
ما در مســابقات لیگ قهرمانان آســیا. آن ها هم وی ای آر 
دارنــد، ولی ما نداریم. امروزه اگر داوران بین المللی موفق 

به دریافت مدرک )لایسنس( وی ای آر نشوند، حق قضاوت 
در مسابقات و تورنمنت های مهم و معتبر را ندارند.

کمک داور بین المللی فوتبال کشورمان در ادامه گفت: 
حنا حتاب داور جوان و مســتعد سوریه ای به علت داشتن 
لایسنس و مدرک وی ای آر در فینال لیگ قهرمانان آسیا 
عضو تیــم داوری بــود. در حال حاضر اگــر از گروه الف 
انتخابی جام جهانی که تیم ملی کشــورمان در آن حضور 
دارد صرفنظر کنیم ســهم داوران ایــران برای قضاوت در 
گروه ب و در مســابقاتی که با حضور کمک داور ویدئویی 

برگزار میشود کجاست؟
میرزابیگــی گفت: امــروزه داوران در ایــران با حداقل 
امکانات در حال قضاوت هســتند، ما داوران فوتبال به دور 
از هرگونه گرایش سیاســی و وابســتگی به افراد مختلف، 
پیگیــر حقوق حقه خود برای هرچه بهتر شــدن کیفیت 
قضاوتمان هستیم. از تمامی بزرگان، پیشکسوتان و اصحاب 
محترم رسانه خواهشمندیم که با ارائه راه حل، فدراسیون 
فوتبــال را یــاری نمایند. کمک داور بیــن المللی فوتبال 
کشــورمان گفت: فرصت کافی برای انتقاد همیشه وجود 
دارد، درعین حال و در آســتانه حضور شیرین تیم ملی در 
جام جهانی قطر به عنــوان عضو کوچکی از جامعه بزرگ 

فوتبال خواهش می کنم هر شخصی هر کمکی از دستش 
بر می آید برای راه اندازی سیســتم کمــک داور ویدئویی 
انجام دهــد، چرا که وجود چنین سیســتمی علاوه بر به 

حداقل رساندن اشــتباهات داوران، به بازیکنان لیگ هم 
کمک شایانی می کند که با آشنایی کامل با نحوه عملکرد 

آن در رویداد های بین المللی شرکت کنند.

ورزش سه نوشت: در شرایطی که شکایات زیادی زیادی 
علیه تیم های ایرانی در فیفا مطرح است، فوتبال ایران قادر 

به دریافت طلب خود به دلیل تحریم ها نیست. 
بحث محکوم شدن باشگاه های ایران در شکایت بازیکنان 
و مربیان خارجی بحثی اســت که همواره در فوتبال ایران 
وجود داشته و همیشه برچسب بی پولی به باشگاه های ایران 
زده می شــود. اما رفیعی، حقوقدان فدراسیون فوتبال، نظر 
دیگری دارد و معتقد است اگر طلب باشگاه ها و فدراسیون از 
فیفا و ای اف سی گرفته شود هیچ مشکل مالی ای در تیم های 

بزرگ ایران وجود نخواهد داشت.
رفیعی در خصوص مشــکلاتی که در پرونده ویلموتس 
وجود دارد توضیح داد: عمده مشــکلاتی که در این پرونده 
پیش آمد مسائل مربوط به تحریم بود و حتی به ستاد مقابله 
با تحریم در ترکیه رفتند. کمتر ســابقه دارد در دنیا جایی 
شبیه پرونده های ما باشد شما پرونده شفر، استراماچونی و 
کالدرون را هم که نگاه کنید در خصوص مشکلات تحریمی 
اســت. او در خصوص پنجره بسته پرســپولیس به خاطر 

شکایت کالدرون گفت: الان باشگاه پرسپولیس تلاش کرده 
پول را به کالدرون برساند تا از این مشکل نجات پیدا کند. 
همه شاهد این بودند در پرونده کالدرون چه گذشت و هیچ 
وقت پرسپولیس نگفتند پول نداریم. اتفاقا همین الان ده ها 
میلیارد پول پرسپولیس در AFC غیرقابل استفاده است. ما 

پول داریم ولی نمی توانیم استفاده کنیم.
رفیعی در مــورد طلبکاری فدراســیون نیز گفت: خود 
فدراســیون فوتبال بالای چند صد میلیــارد پول غیر قابل 
اســتفاده به خاطر تحریم ها دارد. فوتبال هم بخشی از این 
مملکت است و صادقانه بگویم ما پول داریم ولی نمی توانیم 
اســتفاده کنیــم. الان بودجه ای که به خاطر آســیب های 
کرونــا از طرف فیفا به ما اختصاص پیــدا کرده را، به یک 
دلارش دسترسی نداریم. این پول حدود دو میلیون فرانک 
ســوئیس است. مسئول حقوقی فدراسیون در این خصوص 
از مقامات بالای کشــور خواهش کــرد و کفت: من از همه 
کسانی که صدایم را می شنوند به خصوص از رئیس جمهور 
و وزیر اقتصاد، وزیر امور خارجه و نمایندگان مجلس کمک 

می خواهم. امیدوارم ما به پول خودمان دسترسی پیدا کنیم. 
یک راه حل به ما ارائه دهید. در نهایت ما خود تحریمی هم 

نکنیم و یار فدراســیون و باشگاه ها باشیم و اگر از آن ور بی 
مهری می ینیم از این طرف مهربانی ببینیم.

باید برای آینده فوتبال برنامه ریزی کنیم

 عزیزی خادم: فوتبال امروز ایران سرافراز و سربلند است  

نبود VAR و حذف داوران ایرانی از قضاوت در مسابقات مهم  

ایران پولدارترین بدهکار دنیای فوتبال! 

کاپیتان پیشین تیم ملی فوتبال ایران و یکی از نامزدهای 
حضور در انتخابات فدراســیون به انتقــاد از رویه ای که در 
سازمان لیگ جاری است پرداخت و روی نقطه ضعف بزرگ 
فوتبال ایران دست گذاشت.  به گزارش خبرنگار مهر، آتش 
اختلافات باشگاه ها با سازمان لیگ فوتبال ایران برای تعیین 
تکلیف تبلیغات محیطی هر روز شلعه ورتر می شود و با وجود 
اینکــه در اختیار گرفتن این فضا حق باشگاه هاســت اما از 
آنجایی که سازمان لیگ و برخی افراد مسئول در آن حاضر 
به کوتاه آمدن نیستند، درگیری طرفین همچنان ادامه دارد.
دو باشگاه اســتقلال و پرسپولیس در شرایطی خواستار 
در اختیــار گرفتن تبلیغات محیطی شــده اند که شــفاف 
سازی درستی در مورد کارگزار خود و مبالغ قرارداد سالانه 
نداشــته اند. نقطه ضعفی که سالهاســت در سازمان لیگ 
فوتبال ایران وجود دارد و هیچ شفاف سازی در مورد میزان 

درآمد و سهم باشگاه ها صورت نگرفته است.
با این حال اصرار باشگاه های استقلال و پرسپولیس برای 
گرفتن تبلیغات محیطی برخی مسئولان سازمان لیگ را به 

تکاپو انداخته است که مقابل این خواسته بایستند و هر روز 
بهانه جدیدی را برای ندادن این حق مطرح می کنند.

علی کریمی بازیکن پیشــین تیم ملــی فوتبال ایران و 
یکی از نامزدهای حضور در انتخابات ریاست فدراسیون در 
واکنش به اظهارات صادق درودگر دســت روی نقطه ضعف 
آنها گذاشــته و تاکید کرده که سازمان لیگ هیچ حساب و 
کتابــی در قبال میزان درآمد و تبلیغات محیطی پس نداده 
است. کریمی در تازه ترین پیام خود عنوان کرد: »مگه توی 
این چند ســال که همه چیز دستتون بود به کسی حساب 
و کتــاب پس دادین که الان نقش دایــه مهربان تر از مادر 
رو برای تیم های بیچــاره بازی می کنید؟ تمام این حرف ها 
واسه نونه، واسه نونه.« نکته ای که علی کریمی به آن اشاره 
کرده سالهاست به عنوان پاشنه آشیل فدراسیون فوتبال و 
ســازمان لیگ پا برجاســت و این دو نهاد فوتبالی در قبال 
درآمدهای مختلف هیچ گونه شفاف سازی نمی کنند و ظاهراً 
هیچ نهادی هم در کشور نیست که به این موضوع ورود کند 

و خواستار ارائه گزارش شفاف از قراردادها و… شود.

در واکنش به اظهارات درودگر

کریمی دست روی ضعف سازمان لیگ گذاشت

جامعه کشــتی کشــور، به مهندسی شــدن انتخابات 
کمیسیون ورزشکاران کمیته ملی المپیک، اعتراض کرد. به 
گزارش گروه ورزشی مردم سالاری ، پس از برگزاری انتخابات 
کمسیون ورزشکاران حسن یزدانی دارنده مدال های طلا و نقره 

المپیک و طلا، نقره و برنز جهان در کشــتی آزاد و محمدرضا 
گرایــی دارنده مدال های طلای المپیک و جهان در کشــتی 
فرنگی با رأی ورزشکاران واجد شرایط بعنوان عضو کمیسیون 
ورزشــکاران کمیته ملی المپیک انتخاب شدند. بر این اساس 
۱۵ نماینده کمیسیون ورزشــکاران با رأی ورزشکاران واجد 
شرایط و از طریق انتخابات بعضویت کمیسیون درآمدند و ۴ 
نفر دیگر با انتصاب سیدرضا صالحی امیری رئیس کمیته ملی 
المپیک عضو این کمیسیون شدند. )هادی ساعی در کمیسیون 

ورزشکاران شورای المپیک آسیا، قهرمان المپیکی کشورمان 
بصورت اتومات تا زمانی که وی عضو کمیســیون ورزشکاران 
OCA باشد  همچنان عضو کمیسیون ورزشکاران باقی خواهد 
ماند که با حضور ایشان جمع نفرات ۲۰ نفر می باشد.( این در 
حالی است که جایگاه کشتی ایران در میادین المپیک، جهانی 
و بازی های آسیایی کاملا مشخص است و افتخارات این رشته 
ورزشی در چند ماه گذشته، بارها باعث شادی دل مردم و پیام 
تبریک مســئولان ارشد نظام بویژه مقام معظم رهبری گشته 

است. جامعه ی کشتی کشور نسبت به انتصابات رئیس کمیته 
ملی المپیک اعتراض شدید خود را اعلام می دارد و می باید با 
توجه به جایگاه کشتی کشور حداقل یک نماینده از قهرمانان 
کشتی در این انتصابات قرار داده می شد. بر این اساس حسن 
یزدانی و محمدرضا گرایی نمایندگان منتخب کشتی فردا در 
اولین نشست این کمیسیون حاضر نخواهند شد و فدراسیون 
کشتی اعتراض خود را به این انتخابات مهندسی شده رسما به 

کمیته بین المللی المپیک )IOC( اعلام خواهد کرد.

اعتراض شدید جامعه کشتی به مهندسی شدن انتخابات کمیسیون ورزشکاران

حسن یزدانی و محمدرضا گرایی در نشست کمیسیون شرکت نخواهند کرد


